
Zápis
z obhajoby doktorské disertační práce Mgr. Martina Kašného

konané dne 4.3.2008 na Přírodovědecké fakultě Universitv Karlow v Praze

Předseda komise pro obhajobl zaháji| zasedáni přivítáním a představením členů komise a
přítomného oponenta, stručně představil kandidáta a konstatova|, že všechny formální
náležitosti k zahájeni obhajoby doktorské disertační práce Mgr. Kašného byly splněny.
Mgr. Kašný pak přednesl stručný a výstižný referát o výsledcích své disertační práce, který
měl velmi dobrou věcnou i formální uroveň a byl kvalitně dokumentován. Jeho školitel
RNDr. Libor Mikeš' Ph.D. pak stručně zhodnotil jeho přístup kzadanému projektu a ptáci
v laboratoři. Vyzdvihl jeho nadšení pro vědeckou práci, schopnost vědeckého myšlení a
samostatného řešení problémů, které práce přinášela. ocenil i jeho smysl pro týmovou
spolupráci. Následovaly posudky oponentů. Zahtanični oponent prof. Wilfried Haas (Institut
fiir Biologie, Universitát Erlangen.Niirnberg ) se nemohl dostavit a jeho posudek byl přečten.
Kandidát však ještě před obhajobou písemně odpověděl na všechny jeho dotazy a profesor
Haas zaslal zprávu, že je s jeho odpovědí spokojen (oba dokumenty jsou přiloženy
k posudku). Druhý oponent (RNDr. Petr Kopáček, C.Sc., Biologické centrum AVČR,
Parazitologický ústav, České Budějovice) se aktivně účastnil obhajoby. oba oponenti příznivě
hodnotili ýsledky i formální zpracováni disertační práce. oba vyzdvihli mimořádnou kvalitu
úvodní kapitoly disertace a ocenili ji jako vynikající úvod do problematiky, který zasluhuje
samostatnou publikaci. Dr. Kopáček vznesl několik připomínek a dotazi, na které Mgr.
Kašný pohotově a věcně odpověděl a stručně odpověděl i na dotazy nepřítomného oponenta.
Y navazujicí všeobecné diskusi byly probírány otázky pruniku cerkárií motolic do finálního
hostitele, imunolokalizace peptidáz a problematika rozšíření někteých motolic na tnemi
střední Evropy a jejich vlivu na hostitele.
V uzavřeném zasedání pak proběhla rozprava komise o pruběhu a hodnocení obhajoby a
v následném tajném hlasování rozhodli členové komise jednomyslně o kladném výsledku.
obhajoba pak byla ukončena veřejným vyhlášením výsledku.
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